

Bekanntmachung in Bezug auf folgende  
- **Anpassung** -  
**Wertpapiere**  
**der J.P. Morgan Structured Products B.V.**  
bezogen auf  
**Air Liquide SA**

Air Liquide SA hat die Ausgabe von Bonus Aktien an die Aktionäre bekannt gegeben. Mit Wirkung zum 10 Juni 2024 werden die Aktionäre für je 10 gehaltene Aktien eine Bonusaktie erhalten.

Aufgrund dieser Maßnahme wurden mit Wirkung zum 10. Juni 2024 in Bezug auf die in der nachstehenden Tabelle genannten, von der J.P. Morgan Structured Products B.V. begebenen Wertpapiere bezogen auf Air Liquide SA (ISIN: FR0000120073), die folgenden Anpassungen vorgenommen:

**Optionsscheine**

ISIN	Strikepreis (in EUR)		Ratio	
	alt	neu	alt	neu
DE000JT1G582	185	168,1818	0,1	0,11
DE000JT0KRM5	180	163,6364	0,1	0,11
DE000JT0KRP8	185	168,1818	0,1	0,11
DE000JT0JFN0	190	172,7273	0,1	0,11

London, 10. Juni 2024

**J.P. Morgan Securities plc**

Announcement relating to the following  
**- Adjustment -**  
**Securities**  
**of J.P. Morgan Structured Products B.V.**  
linked to  
**Air Liquide SA**

Air Liquide SA has announced the issue of bonus shares to existing shareholders at a ratio of 1:10. With effect from the 10 June 2024, shareholders would receive one bonus share for every 10 shares held.

Due to this measure, the following adjustments became effective on 10 June 2024 in respect of the Securities linked to Air Liquide SA (ISIN: FR0000120073) mentioned in the table below which are issued by J.P. Morgan Structured Products B.V.:

**Warrants**

ISIN	Strike (in EUR)		Ratio	
	old	new	old	new
DE000JT1G582	185	168.1818	0.1	0.11
DE000JT0KRM5	180	163.6364	0.1	0.11
DE000JT0KRP8	185	168.1818	0.1	0.11
DE000JT0JFN0	190	172.7273	0.1	0.11

London, 10 June 2024

**J.P. Morgan Securities plc**